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   Beretning 2023.  

 

Nu vi har lagt Coronapandemien bag os, skulle man tro, at den normale hverdag igen er kommet tilbage. 

Det viser sig ikke at være tilfældet i forbindelse med udlejningen. Vi har haft 13 udlejninger i 2023, og i år 

se det endnu dårligere ud, idet der p.t. kun er 10 udlejninger. Det har gjort, at jeg har meddelt 

bestyrelsen, at jeg stiller et forslag til generalforsamlingen 2023 om, at foreningen søger om alm. 

beskatning på udlejningen, og får et udlejningsbureau til at stå for udlejningen. Det vil sige, at alle for 

fremtiden kan leje Lille Julebæk. Der vil i kontakten til udlejningsbureau blive spurgt om muligheden for, 

om vores medlemmer kan få en fortrinsret? En anden mulighed er, at sælge Lille Julebæk? 

En hjemmeværnsmand have fået tilladelse til at fælde træerne i skel til Ellevænget 28 samt enkelt andre 

træer ud mod vejen.  Det ville han gøre gratis mod, at han fik træet. Han blev samtidigt gjort bekendt 

med, at han skulle rydde op efter sig.  Det sidste er han kommet let henover, idet der ligger en del visne 

grene m.v. på stykket, hvor træerne er fjernet. Fældningen har bevirket, at der er kommet mere sollys på 

grunden.  

Ved forårsrengøringen blev der sat nye sengelamper op i et værelse. Nye batterier i røgalarmerne. 

Havemøblerne blev sat ud. Sandkasse. Gyngestativ m.v. ligeledes ordnet. Gasareal revet over, og 

gangstiens nye skærvebelægning luget og revet. Terrassen er nu næsten afslebet, mangler kun et lille 

stykke, som klares til efteråret.  Videre blev et par rådne brædder udskiftet.  

Økonomien.  

De faste udgifter skulle jf. ovenstående gerne kunne betales. Men hvad, hvis der kommer ekstraordinære 

udgifter til f.eks. varmtvandsbeholder, kan det knibe gevaldigt med økonomien. Vi kan ikke blive ved at 

sætte lejen op, så bliver der endnu flere udlejninger sløjfet.  Fra flere bestyrelsesmedlemmer ønskes et 

andet regnskabssystem, som er meget mere overskueligt en f.eks. noter.  

Der henvises i øvrigt til årets regnskab. Foreningen har også siden sidste generalforsamling fået et par 

nye medlemmer.  

Fugleskydningen 2022.  

Der var 28 deltagere. Fik en fin skydning, og der var mange præmier. En af de skytter, som tog sig af de 

fleste præmier, var årets fuglekonge Susanne Andersen, Politikompagni Køge.  Hun var også den skytte, 

som skød både venstre vinge og brystet ned.   

Næste års fugleskydning finder sted søndag den 13. august 2023 kl. 1000 – 1500.  

Efter indsendt ansøgning, har vi fået meddelelse om, at vi sammen med Køge Hjemmeværnsforening i år 

har fået 5000,- fra Lymans legat til afvikling af fugleskydningen.   

Kære medlemmer kom nu og deltag i dette arrangement. 

 

 



                                         2. 

Jeg har i april afleveret alt vedr. Julebæklaugets historie fra stiftelsen med Riis Nielsen, som formand og 

til afslutningen, som daværende formand Kehling afsluttede. Der var flere referater fra Laugsmøder, 

medlemsfortegnelser samt flere billeder fra møderne m.m.                                                 

Afleveret ved Distrikt Københavns særlige historiske samling, Forlandet, Glostrup. 

Politihjemmeværnet Midt. & Vestsjællands Idrætsforening har rettet en forespørgsel om brugen af vores 

PO Logo med indsættelse af forenings betegnelse i vores loge. Er blevet givet tilladelse til dette. 

Sluttelig ville jeg ønske, at der kunne komme flere til vores generalforsamling? 0er er kommet flere 

ønsker om, at vi meddeler tidspunktet på mail. Hvorledes vi kan gøre dette fremover er et spørgsmål, 

Idet vi jo ikke har mailadresser på alle medlemmer? 

 

    Torben Juul Andersen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


